
De Gelderlander dook op mijn vorige inspraak, zonder me te bellen, of op een andere manier om 
commentaar te vragen! Ze hebben ook gebeld met van Munster en daarna een vervolg artikel 
gemaakt. Wat Van Munster daar zegt , is apert onjuist. OP 20 april 2024 is er ook oud papier niet 
opgehaald in de Roofvogelbuurt ( Arendstraat) en op 11 februari 2023 is heel Gennep Zuid niet 
opgehaald, dit is dus zeker geen anderhalf jaar geleden! Van Munster was op zaterdag 15 juni met 2 
vuilniswagens van ze in de Vogelbuurt en de wijk rondom de Steendalerstraat. Het is gewoon totaal 
onacceptabel, dat Van Munster toen ook niet de wijken heeft opgehaald, die de avond daarvoor 
waren blijven liggen. Het op maandag 17 juni alsnog ophalen van het oud papier is geen oplossing, 
omdat heel veel mensen het toen al hadden binnengehaald en / of weggebracht naar bijvoorbeeld 
de SV Milsbeek, of het Milieustation. Van Munster wist dit als ervaren inzamelaar en kon zo in no 
time klaar zijn met de vervangende ronde op maandag. Vitesse ’08 heeft dus ook veel minder kilo’s 
dan normaal in deze belangrijke route (centrum met veel winkels ed). 
 
De gemeente stelt van Munster in gebreke, maar wil wel verder met ze ondanks dat er veel te vaak 
wanprestaties hebben plaatsgevonden. Een contractvelenging met zo’n waardeloze wanpresterende 
partij, zou out of the question moeten zijn.  De huidige wijze van inzameling is bovendien uiterst 
inefficiënt en mbt de brenglocaties lucht vervoeren. De opbrengst van het oud papier wordt 
daardoor eigenlijk in de Maas gegooid. De huidige situatie strookt ook totaal niet meer met het 
toenmalige bestek/ contract van de aanbesteding. 
 
Het GVE heeft tijdens de ledenvergadering van 13-06-2024 besloten te stoppen met de oud papier 
inzameling middels containers, omdat men zich niet kon vinden in de voorwaarden van de 
gemeenten, ze zijn er ook al een aantal maanden geleden mee gestopt in Heijen, vanwege 
problemen met van Munster. Een vereniging die zelf stopt en dit middels een ledenbesluit 
bekrachtigt, is zijn rechten om te mogen inzamelen dus kwijt, want anders zou dit uiterst oneerlijk 
zijn tov de overige inzamelende verenigingen en de overige verenigingen die momenteel geen oud 
papier mogen inzamelen. 
 
Het hele oud papier beleid moet op de schop, en er zouden enorme kosten kunnen worden bespaard 
door efficiënter te gaan werken, waardoor de inwoners minder hoeven te betalen en de 
verenigingen  meer zouden kunnen verdienen (politieke keuze). 
 
De inzamelende verenigingen verdienen zeker een barbecue! Ik zou u dan ook willen vragen, om 
deze voor ze te organiseren, maar dan voor alle inzamelende verenigingen samen. Onze plaatselijke 
ondernemers zoals bijvoorbeeld Aarnoutse ,of Wickers zouden daar zeker iets in kunnen betekenen. 
 
Dank voor uw aandacht! 
 
Mt vriendelijke groet, 
 
Ajith Donders 
 


